
Protokoll från styrelsemöte
FREJA

11 november 2020

1. O.F.M.Ö.
Mötesordförande Emma Åkerman förklarade mötet öppnat.

2. Närvaro

Josefine Öder
Emma Åkerman
Olivia Karlsson

Maja Svensson
Meja Cohen Tillberg
Tilda Gasslander

3. Val av mötessekreterare
Styrelsen nominerade Maja Svensson till mötessekreterare. Maja tackade ja. Styrelsen
beslutade

att välja Maja Svensson till mötessekreterare.

4. Val av justerare
Styrelsen nominerade Olivia Karlsson och Meja Cohen Tillberg till justerare. De tackade
ja. Styrelsen beslutade

att välja Olivia Karlsson och Meja Cohen Tillberg till justerare.

5. Beslut om kommande event
Styrelsen beslutade

att göra de ändringar som föreslås i handlingarna.

6. Policy angående samarbete med F-sektionen
Emma Åkerman föreslår att en arbetsgrupp på 2 personer ska startas som ska komma
med förslag om en policy för sammarbetsorganisationer. Arbetsgruppen ska redovisa
ett förslag på nästa protokollförda möte. Emma och Josefine anmälde sig att delta
i denna arbetsgrupp. Styrelsen beslutade

att anta förslaget.

7. Ansvarsområden i styrelsen
Styrelsen beslutade

att behålla den ansvarsfördelning som presenteras i handlingarna.



8. Diskussionspunkt: Event under corona
Förslag på evenemang som går att genomföras under hårdare restriktioner diskuterades.
Förslag som kom upp:

• digital studiecirkel

• filmkväll med efterföljande diskussion

• digital casekväll med företag

• pluggkväll utifrån vilken kurs man läser

• digital fika eller after school med quiz

• digital vinprovning

• bjuda in en talare för en digital föreläsning

• stegtävling

• På Spårettävling likt Reiseleiters evenemang under nollningen i år

Utöver detta kom styrelsen fram till att styrelsen ska ta fram en krisplan för vad
som ska göras utifrån möjliga scenarion. Dessutom bör en undersökning i Facebookgruppen
göras för att kolla intresse för evenemang under hårdare Coronarestriktioner hos
medlemmarna.

Vidare diskuterades att cykelfesten kan prioriteras när restriktionerna lättar. Även
lunch med ett företag kan enkelt genomföras. Promenad tas också upp som ett intressant
event som kan ske om restriktionerna lättar redan denna terminen.

9. Övrigt
Tilda berättar att FREJA är uppskattat bland ettorna.

10. Nästa möte
Nästa protokollförda möte bestämdes till 9/12 2020.

11. O.F.M.A.
Mötesordförande Emma förklarade mötet avslutat.
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Emma Åkerman
Mötesordförande

Maja Svensson
Sekreterare

Olivia Karlsson
Justerare

Meja Cohen Tillberg
Justerare
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